
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

TURKEY DELIGHT 8
DAYS

5
NIGHTS

HOTEL
当地酒店

5

Istanbul / Canakkale / Kusadasi / Pamukkale / Bursa

Assemble at KLIA for your flight to Istanbul. (via transit city)

Day 2 DIstanbul / Canakkale 

Arrival & drive to Canakkale - arrival to Hotel & check in.

Day 3 LB

--

DCanakkale / Kusadasi

After breakfast, visit Replica Wooden Horse of Troy and Alexandria of 
Troyas. Drive to Kusadasi via Pergamon & visit Asclepion Ancient Medical 
site – Drive to Kusadasi and Check in to Hotel.

Day 4 LB DKusadasi / Pamukkale

After breakfast, Proceed to visit Turkish Leather Showroom. Continue to 
view the remains of the Temple of Artemis, one of the Seven Wonders of 
the Ancient World. Enjoy a memorable visit to Ephesus one of the world’s 
finest archaeological sites, where we visit the Arcadian Way, the splendid 
facade of the Library of Celsus and see the amphitheatre which is still used 
for concerts. Visit Sirince Village for having the taste of old Turkish lifestyle  

Day 5 LB DPamukkale / Bursa 

After breakfast - Travel to Pamukkale (Cotton Castle). Proceed to tour the 
ruins of the ancient city of Hierapolis and explore Cotton Castle, a 
UNESCO World Heritage Site, made up of fascinating white terraces and 
pools created by calcareous hot spring waters flowing down the 
mountains.Drive to Bursa And check in to Hotel 

Day 6 LB DBursa / Istanbul   

After breakfast, Start to tour for Bursa Grand Mosque and Slik Bazaar. 
Bursa has been known as the “green city” maybe because of its old Ottoman 
monuments decorated with glazed tiles in a dominant green color, but mainly 
because it is filled with gardens and park and is surrounded by orchards and 
green pastures. After the tour drive to Istanbul and overnight.

Aftre breakfast , proceed to visit the Blue Mosque, also known as Mosque 
of Sultan Ahmet, which boasts a unique feature of 6 minarets. Thereafter, 
view the remains of Hippodrome of Constantinople, which consists of 3 
monumental columns and a fountain. You can do shopping at the 500 year 
old Grand Bazaar, a maze of over 4,ooo stalls and shops selling leather 
goods, jewellery, handicrafts, ceramics, Turkish coffee and other local 
products. Transfer to Airport for departure flight. 

Sirince VillageSirince Village

特洛伊木马
Wooden Trojan horse

特洛伊木马
Wooden Trojan horse

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City MOB

Ancient City of Hierapolis
& Ephesus

Ancient City of Hierapolis
& Ephesus

Day 8 Transit City / Kuala Lumpur

Arrival Kuala Lumpur with happy memories.

MOB

Day 7 Istanbul / Transit City LB -



8
天

5
晚 土 耳 其 欢 乐 之 旅 伊斯坦堡 / 布尔萨 / 帕姆凯尔

/ 库萨拉西 / 卡那凯尔

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

(In/ Out)
Istanbul

Bursa
Canakkale

Pamukkale
Kusadasi

蓝色清真寺
Blue Mosque
蓝色清真寺
Blue Mosque

康斯坦迪诺伯希波竞技场
Hippodrome of Constantinople
康斯坦迪诺伯希波竞技场
Hippodrome of Constantinople

大巴扎
Grand Bazaar

集合于吉隆坡国际机场后， 带着愉快兴奋的心情飞往伊斯坦堡。

第 2 天 伊斯坦堡 / 卡那凯尔 晚

第 3 天 卡那凯尔 / 库萨拉西

早餐后，您将会一睹巨大特洛伊木马的复制品，是古代特洛伊战争的象
征。从公元前3000年到耶稣诞生的期间，特洛伊城一共经历了9个不同时
代，因此城内有许多古迹。前往库萨拉西途径波格蒙古城，参观阿斯克勒
庇翁古代医学遗址– 前往库萨拉西，抵达后入往酒店。

早 午

- -

晚

第 4 天 库萨拉西 / 帕姆凯尔

早餐后，参观本地著名的皮革。继续前往寺庙遗迹阿耳忒弥斯神殿, 古代
世界七大奇迹之一。继续前往举世闻名的古城-以菲索斯，此古城建筑宏
伟、工程庞大，采用古希腊建筑风格, 至今乃一直沿用。参观 Sirince 村
, 品味古老的土耳其生活方式。

早 午 晚

第 5 天 帕姆凯尔 / 布尔萨 

早餐后，前往棉花堡-帕姆凯尔。先参观古罗马废墟, 再到被列为世界文
化遗产的自然奇观棉花堡。这里的岩石因温热的矿泉水冲击而形成以固化
钙质为主要成分的白色钙华岩石。前往奥斯曼帝国的第一个首都-布尔萨
。抵达后入往酒店。

早 午 晚

第 6 天 布尔萨 / 伊斯坦堡  

早餐后，前往参观大清真寺和丝绸市场。大清真寺建于1396-1400，是
布尔萨最大的清真寺，也是早期奥斯曼帝国的地标。几个世纪以来，由于
拥有大量的绿色琉璃瓦装饰，布尔萨被称为“绿色城市”，而且还有许多
花园和公园，周围环绕着果园和绿色的牧场。前往伊斯坦堡，抵达后入往
酒店。

早 午 晚

早餐后，游览有6个独特尖塔的苏丹阿梅特清真寺，又称蓝色清真寺。接
着参观作为古时烈火战车赛场的康斯坦迪诺伯希波竞技场，里面有许多
著名的残留废墟，如3根圆柱和喷泉。过后到拥有500年历史的大巴扎市
场，拥有超过4000个摊位和商店，售卖皮革品，珠宝，手工艺品，陶瓷
，土尔其咖啡和其他土产。过后，送往机场乘客机飞返家园。

第 8 天 中转城市 / 吉隆坡

抵达吉隆坡，欢愉的旅程！

棉花堡
Cotton Castle
棉花堡
Cotton Castle

丝绸市场
Slik Bazaar

丝绸市场
Slik Bazaar

大清真寺
Ulu Cami (Great Mosque)

大清真寺
Ulu Cami (Great Mosque)

第 1 天 吉隆坡 / 中转城市 机上用餐

机上用餐

第 7 天 伊斯坦堡 / 中转城市 早 午 -


